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内容概要

　  《英语阅读欣赏》共15个单元，每个单元由同一主题的三篇文章（重点阅读、快速阅读、开心阅读
）和名著推荐组成。
《英语阅读欣赏》话题涵盖面广，涉及历史文化、宇宙探索、婚姻家庭、环境保护、文化娱乐、电脑
知识、宗教文化、艺术人生等。
文章选材精细，并由学生最感兴趣的话题编撰而成。
《英语阅读欣赏》借鉴了国内外同类书籍的优点，吸收了最新的信息，旁征博引，兼收并蓄。
《英语阅读欣赏》对提高学生的阅读理解能力具有指导和辅助功效，同时也可供广大英语爱好者参考
使用。
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书籍目录
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TourismUnit 8 Love and MarriageUnit 9 EnvironmentUnit 10 BehaviorsUnit 11 TransportationUnit 12
ComputerUnit 13 Cross-cultural CommunicationUnit 14 ExplorationUnit !5 Holocaust
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章节摘录

　  AIM participated in a number of high-profile（引人注目的） demonstrations in the 1970s. From November
1969 to June 1971, AIM members participated in a19-month occupation of Alcatraz Island, site of an abandoned
federal prison in San Francisco Bay. The protest was intended to draw attention to the poor conditions of Native
American reservations throughout the United States. The protesters proposede stablishing a center for Native
American studies on the island. Another group of Native Americans, allied with AIM, occupied a surplus military
facility in Davis,California, beginning in October 1964.

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<英语阅读欣赏>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 5


